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Eind februari 2023 is de contributie via automatische incasso geïncasseerd. 
En zoals de laatste jaren gebruikelijk is geworden, heeft het bestuur tijdens de bestuursvergaderingen 
de financiën besproken, gecontroleerd en goedgekeurd via de bankafschriften met bijbehorende 
facturen en bonnen.  
Ook de begroting werd regelmatig onder de loep genomen en zo nodig aangepast. 
Op deze manier houdt het bestuur onze financiële situatie goed in de gaten. 
Namens de leden werd deze controle eind december gedaan door Leo Goes en Kees Adrichem. 
 
In augustus kregen we onverwacht slecht nieuws: een forse verhoging van de zaalhuur van 10%. 
Helaas betekent dat we niet ontkomen aan een verhoging van onze contributie. 
Aanvankelijk dachten we dat een verhoging van € 10 naar € 75 genoeg zou zijn. 
Maar de directie van het Trefpunt verwacht ook in september weer een verhoging van 10%. 
Om een sluitende begroting te krijgen stelt het bestuur voor om de contributie te verhogen naar € 80. 
Dat betekent dat alle leden € 15 per jaar meer gaan betalen. En we spelen 32 weken in 8 maanden. 
We gaan dus eigenlijk per week een halve euro meer betalen.  
Als je het zo bekijkt, valt het allemaal nog mee. 
De 9 leden die 2x spelen bij verschillende daggroepen houden hun voordeel van € 30 en gaan € 130 
betalen i.p.v. € 160. 
 
In 2019 hebben we al eens een Opkikker van € 250 ontvangen van Kringloopwinkel Keer op Keer.  
Zij doen dit iedere week al sinds 2009 en in augustus heb ik opnieuw een aanvraag ingediend en eind 
oktober kreeg ik het leuke nieuws dat we weer € 250 krijgen. 
In het nieuwe kalender jaar gaan we op vernieuwde biljarttafels spelen en waarschijnlijk ook met 6 
dozen gloednieuwe ballen. Piet Otto gaat dit regelen en is namens het bestuur de contactpersoon voor 
het aanschaffen van nieuwe materialen. 
 
Vanaf  begin juni dit jaar hebben we grote problemen met de service van de ING Bank. 
Na talloze dreigmails en brieven werd onze rekening zelfs geblokkeerd.  
Gelukkig hebben wij niets fout gedaan maar bij de afdeling die de UBO-formulieren moet verwerken 
is het een enorme chaos.  
Na een telefoontje van mij werd de blokkade weer opgeheven, maar er is nog steeds geen schriftelijke 
ontvangstbevestiging of excuus.  
Wij overwegen om over te stappen naar een andere bank bijvoorbeeld de zeer goed aangeschreven 
Regiobank en gaan komend jaar ons hierop oriënteren. Als blijkt dat een verbetering is gaan we 
misschien overstappen. We houden u op de hoogte. 
 
Heiloo, december 2023 
Tim van der Lans, penningmeester BCH 
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